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Verslag Algemene Ledenvergadering Dutch Pride 
Woensdag 10 april 2024 

Aanwezig: Ingrid Schoute (voorzitter), Mechtild Roelofs (penningmeester), Hettie Roozeboom (verslag) en verder 

alle leden, behalve Linda (ziek) 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 

 

2. Vaststellen notulen ALV dd. 5 april 2023 

Opgemerkt wordt dat de gevoerde discussie over het vieren van het 25-jubileum in 2024 niet voldoende 

verwoord is in het verslag. Verder geen opmerkingen. 

Het verslag  wordt goedgekeurd onder dankzegging aan Hettie. 

 

3. Verslag van de voorzitter 

Verschillende leden hebben verzocht nieuwe foto´s te maken van het koor om op de website te plaatsen. 

Zowel Reggie Kuster als Krista hebben zich aangeboden om foto´s te maken. Daarvoor zal een afspraak 

gemaakt worden. 

 

4. Financiën 

a. Verslag van de penningmeester 

Het gaat goed met de financiën; per saldo is er een nieuw lid bijgekomen vorig jaar, dus iets meer 

inkomsten. We hebben ook dit jaar weer structurele subsidie ontvangen. Voor het jubileum zal 

incidentele subsidie aangevraagd worden mits dat mogelijk is nu het jubileumconcert is gecancelled. In 

2023 hadden we ook nog extra inkomsten door de kerstparty en de Learn2Sing. 

b. Verslag kascommissie (Anneke en Caty) boekjaar 2023 

De kascommissie heeft heel kritisch de boekhouding bekeken en alles klopt. Zij geven complimenten 

aan Mechtild voor het vele werk. De kapotte risers zullen door Peter (van Els) op een moment dat er 

geen koor is, bekeken worden of zij nog gerepareerd kunnen worden, zodat ze weer aan BBC verhuurd 

kunnen worden en veilig gebruikt kunnen worden. Anders worden ze afgevoerd en eind 2024 

afgeschreven van de balans. 

c. Goedkeuren jaarrekening 2023.  

De jaarrekening wordt goedgekeurd en het bestuur wordt hiermee décharge verleend. 

d. Benoemen kascommissie boekjaar 2024.  

Caty vormt met Lia Snel de kascommissie voor het boekjaar 2024. 

e. Bespreken begroting 2024.  

Zoals de begroting nu voorligt, is deze niet sluitend omdat nog niet bekend is hoeveel kosten er begroot 

moeten worden voor het vieren van het jubileum; we hebben wel een buffer om deze kosten uit te 

geven.  

 

5. Bespreken bestuurszaken 

Het bestuur vraagt de leden zich aan te melden voor het overnemen van taken van het bestuur of voor 

bestuursfuncties. Volgend jaar staan er weer herbenoemingen op de agenda, maar leden kunnen nu alvast 

instromen. Aanmelden kan bij het bestuur. 

Aangegeven wordt dat de communicatie niet altijd bij iedereen bekend is. Soms staan er dingen op de 
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website die nog niet gecommuniceerd zijn, of wordt het in de DP met dirigent-app gecommuniceerd, of 

alleen als mededeling tijdens de repetitie waardoor afwezigen de mededelingen missen. Afgesproken wordt 

om de officiële mededelingen wel op de website zetten én in de DP met dirigent-app. 

 

6. Terugkoppeling commissies 

a. Artistieke commissie (AC) 

Della is per 1 januari 2024 gestopt als coördinator. Linda is coördinator van de AC. De AC heeft zelf 

deelcommissies ingesteld, zodat zij niet altijd met de gehele commissie hoeven te vergaderen; de 

deelcommissie zijn: performance- / muziek- / PR-commissie. 

Er wordt met een goed gevoel teruggekeken op Sing2023!, ondanks dat we niet hoog scoorden. Verder 

waren er nog optredens bij Landsman en kerstoptredens in het  Antonius ziekenhuis en in het stadje. 

Linda wil stoppen met Instagram en Facebook. Daarvoor wordt vervanging gezocht; Caty en Joke Kn. 

gaan dit oppakken. Aan de leden wordt gevraagd ook vooral zelf het initiatief te nemen om leuke 

dingen te melden/delen.  

b. Kledingcommissie 

Op de conventiekleding hebben we veel leuke reacties gekregen. Voor de conventie van volgend jaar is 

de commissie al volop bezig. Ze willen graag weten wat het budget is en of de mening van de dirigent 

gevolgd moet worden. De commissie zal hun ideeën met het bestuur delen.  

c. Facilitaire commissie 

Het was een goed en gezellig jaar. De opbrengsten waren goed, ook door BBC.  

Rose meldt zich aan voor de commissie en gaat werken aan de verbeterpunten bij bijvoorbeeld de 

kerstparty. 

d. Verdeling taken in commissies 

De lijst met taken is rondgegaan. Resultaat: 

Kledingcommissie: Anneke, Monique, Meta en toegevoegd Inge 

Facilitaire commissie: Els, Ida, Joke Kn., Karin V., Marijke, Kim, Ellen, Lia v.d. R., Lia Sn., Rose, Ingrid Sch. 

Liseth en Rose gaan de FC helpen bij grote evenementen. 

Artistieke commissie: Karin v.d. B., Linda, Nancy, Nanette, Liesbeth, Yvette (helpen bij AC en 

meedenken over communicatie). 

Della, Diana, Joke V. en Ingrid St. zijn niet ingedeeld in een commissie. Sandra geeft aan zich volgend 

jaar aan te melden. 

 

7. Viering 25-jarig bestaan Dutch Pride (14 juli officiële datum) 

Datum wordt: zondag 15 september 2024 

Linda en Nancy gaan volgende week overleggen wat het wordt. Van verschillende mensen is input 

gekregen. Nancy doet oproep om aan te melden bij de organisatie. Els, Lia Sn. en Joke V. melden zich aan. 

 

8. Evaluatie – terugkoppeling enquête 2023 

Rode draad uit de enquête van vorig jaar: iedereen vindt dat we beter moeten studeren, harder moeten 

werken, maar dat komt nog steeds niet uit de verf.  

Opgemerkt wordt dat het opfrissen van bestaande songs door Anja erg lastig is, gevraagd wordt om nieuwe 

songs aan te schaffen.  

Dat alle vlotte nummers nu bijna zijn verdwenen wordt als een gemis ervaren. Dit zal het bestuur 

meenemen in de evaluatie met Anja. Dat Anja wel kritisch zijn op  de kwaliteit van het zingen van de oude 
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nummers is vanzelfsprekend. 

Daarbij komt dat, als we goed op Anja letten, we ook goed begrijpen wat ze doet en dus langs de 

bladmuziek heen moeten kijken. De bladmuziek voor de aantekeningen erbij houden is daarbij wel van 

belang. Anja mag tijdens de repetities de personen die niet hebben gestudeerd best aanspreken en strenger 

zijn. Opgemerkt wordt dat het lijkt alsof het voor ons gearrangeerde nummer te hoog gegrepen is. 

Misschien kan de arrangeur er nog een stuk tussenuit halen. Het bestuur zal het met Anja overleggen. 

Op 23 mei staat er overleg met Anja. Geprobeerd wordt deze datum nog naar voren te halen. 

Het wordt op prijs gesteld om op risers én in kooropstelling te zingen en niet zoals nu vaak 

zittend/wachtend op de andere partijen. Daardoor lijkt men minder focus te hebben. 

 

9. Vooruitblik 

a. Conventie en werkweekend 2025 

De conventie is van 28 t/m 29/30 maart 2025 in Orpheus te Apeldoorn. Anneke en Liseth melden zich 

aan om bij de organisatie van de conventie/de aanloop naar de conventie te helpen. Getracht zal 

worden een ander hotel te boeken, iets dichter bij Apeldoorn. Bestuur zal daar alvast opties voor 

nemen. Op de (eigen) bijdrage voor de conventie/het werkweekend komt het bestuur zo snel mogelijk 

terug. 

Besloten wordt het werkweekend te plannen op vrijdag 21 t/m zondag 23 februari 2025. Alleen Karin 

v.d.B. kan niet. Anja wil Martin Ford als coach voor dat weekend. Gevraagd wordt of we ook een 

performance coach kunnen regelen; suggesties zijn welkom. 

Yvette wil helpen bij de organisatie van het werkweekend. Anneke, Monique en Meta willen de 

boodschappen weer doen.  

 

10. Rondvraag 

- Lia Snel wil graag dat tijdens de laatste repetitie van de maand de sectionals ook direct gevolgd worden 

door het samen zingen van de geoefende songs, zodat je er meer aan hebt.  

Monique oppert om van tevoren door de jarigen een kwartet uit te laten zoeken. Zij kunnen dan met 

z’n vieren een nummer voorbereiden/instuderen. Per laatste avond maximaal 1 of 2 kwartetten, zodat 

minder tijd van de repetitie in beslag wordt genomen. 

Regels blijven hetzelfde, dus jarigen bepalen het kwartet, maar van tevoren samen een nummer 

instuderen. Karin, Rose en Els vinden het niet leuk om kwartet te zingen. 

Voorgesteld wordt de doordraaikwartetten weer te introduceren. 

- Sleutel: Anneke biedt zich aan voor de sleutel, zij zal er om 19.30 uur zijn (vanaf 24 april). 

- Het optreden bij de KBO op 28 mei zal door Hettie afgezegd worden; we hebben te weinig leden op het 

gewenste tijdstip, is niet representatief voor DP. 

- Vanaf volgende week moet iedereen zijn eigen koffiebeker/theeglas meenemen naar koor. 

- Lia Snel wil graag meer snelheid bij de nieuwe songs, want dat maakt het wel leuker. 

- Della vraagt of het overzicht met songs op de website kan worden aangepast, want we zingen niet alles 

meer. 

- Anneke maakt zich zorgen over het najaar, want dan moeten de kerstsongs weer opgepoetst worden en 

sneeuwen de conventiesongs weer onder. Nanette zal het met Anja opnemen of de kerstsongs al weer 

op het schema kunnen. Voorstel is om geen kerstparty te houden in het jaar voorafgaand aan de 

conventie. 

- Idee om als nieuwe song een kerstsong al te doen i.p.v. pas na de zomervakantie. 
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- Nanette: tijdmanagement is belangrijk, maar soms de dirigent en koor uit de flow halen is niet altijd 

handig. Dus graag niet al te duidelijk op je horloge kijken als we lekker bezig zijn. Een minuutje eerder of 

later koffie is wel overheen te komen. 

- Liseth mist in de sectionals op de laatste repetitie v.d. maand de warming-up, zowel stem als lijf. Per 

sectional zal bekeken worden of er behoefte aan is.  

- Nancy: van de cadeaubon voor haar 50-ste verjaardag gaat ze 20 april foto’s laten maken bij Reggie. 

 

11. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.10 uur.  

 


